
Rondvraag 
 

Raadsvergadering d.d. 22 februari 2024 

 

Inleiding: 

In diverse media is melding gemaakt van de aanstaande afsluiting van de 

Brabantstraat, Leeuwstraat en Nieuwe Udenseweg in Volkel in verband met 

werkzaamheden van Enexis uitgevoerd door de firma Hurkmans. De aanbevolen 

omleidingsroute is via de Zeelandsedijk, wat ook logisch is. 

 

Echter is deze omleidingsroute niet duidelijk gecommuniceerd in de media en op de 

gebruikelijke routes. Dit leidt, zoals men ook in Boekel heeft ervaren, tot een verhoging 

van het sluipverkeer door het centrum van Volkel en het buitengebied van Volkel. 

 

In Boekel is er zeer veel schade ontstaan aan de bermen in het buitengebied. Dit heeft 

ertoe geleid, helaas te laat, dat men in het buitengebied eenrichtingsverkeer is gaan 

toepassen om verdere schade te voorkomen. Zie ook het krantenartikel in het Brabants 

Dagblad van vanmorgen. 

  

 

Vragen: 

VVD heeft daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Kan de portefeuillehouder enige druk uitvoeren om de omleidingsroutes "meer en 

duidelijker" kenbaar te maken via de media en op de routes? 

2. Kan de portefeuillehouder ervoor zorgen dat de kern van Volkel gevrijwaard blijft 

van sluipverkeer en dat inwoners van Volkel eenvoudig wel uit Volkel weg kunnen? 

3. Kan de portefeuillehouder toezeggen dat hij anticipeert op het sluipverkeer in het 

buitengebied en dit ook beperkt of reguleert om ernstige schade aan de bermen te 

voorkomen? 

4. Kan de portefeuillehouder toezeggen dat hij de schade die ontstaat in het 

buitengebied ook op voorhand kan verhalen op de verantwoordelijke partijen? 

 

 

 

Ondertekening: 

Datum en tijdstip indiening : 22-2-2024  
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Naam indiener : Ton de Vroomen  
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